
Geachte voorzitter, geachte statenleden,

Verschillende politici bezochten Windpark 
Spui in Zuid-Holland. Dat ligt binnen 600 
meter van woningen. Gedeputeerde 
Berend Potjer van Groen Links van de 
provincie Zuid-Holland en SP Tweede-
Kamer lid Henk van Gerven waren 
verbijsterd over wat ze hoorden en zagen.

Geluidsoverlast. Slagschaduw. Mensen die 
noodgedwongen moeten verhuizen. 
Volwassenen en jonge kinderen met 
stress, hoofdpijn, slaaptekort en andere 
gezondheidsklachten. Mensen die 
medicijnen moeten slikken. Omdat ze 
letterlijk ziek zijn van windturbines. 

‘Hier is duidelijk geen rekening gehouden 
met de gezondheids- en leefaspecten van 
de bewoners. Waarom moesten die 
turbines zo dicht op de bewoonde wereld 



staan? Waarom hebben verantwoordelijke 
dit laten gebeuren.’ Aldus de twee politici 
in het AD van 13 maart 2020.

U laat dit in de provincie Noord-Holland 
opnieuw gebeuren als u toestaat dat 
gezondheidsbedreigende windturbines zo 
dicht bij huizen mogen staan. 

Waarom willen gedeputeerden en 
statenleden dat zo graag? Omdat ze ervan 
houden op basis van spreedsheet 
management Noord-Hollands landschap te 
verwoesten? Omdat ze ervan houden 
tienduizenden gezinnen letterlijk ziek te 
maken? Omdat ze windcowbotje willen 
spelen?

Kennelijk. 

VVD-Statenlid Hanneke Kaamer van 
Hoegee zei in NHNieuws j.l. 26 april dat 



haar partij echt geen voorstaander is van 
windturbines zo dicht op mensen. Maar 
helaas, we zijn een trouwe coalitiepartner, 
en dit onderwerp hebben we verloren bij de 
onderhandelingen. Dus draagvlak of niet, 
accepteer het maar. Nou, mevrouw Kaamer 
van Hoegee, van harte gefeliciteerd met uw 
trouw, prachtig en hoe edel is dat. Politiek 
handjeklap over de rug van straks 
honderdduizenden zieke mensen in de 
provincie Noord-Holland. 

En ach, zegt GroenLinks-Statenlid Tessa 
van Wijnen in datzelfde NHNieuws, vanuit 
haar windturbinevrije reservaat in 
Amstelveen. De overlast van mensen die 
vlak onder die megawindturbinewieken 
wonen die valt echt wel mee. 

Misschien moet zij eerst eens met haar 
partijgenoot Potjer uit Zuid-Holland bellen. 
Zoals iedereen binnen die partij dat 
misschien zou moeten doen. Wat zei die 



ook alweer. ‘Hoe heeft dit kunnen 
gebeuren en waarom hebben 
verantwoordelijke dit kunnen laten 
gebeuren.’ 

RIVM spreekt vandaag -jawel mijnheer 
Kanik- over ‘significant negatieve effecten’ 
van windmolens op de gezondheid van 
direct omwonenden. Ik citeer: ‘Klachten 
die mensen zelf toeschrijven aan 
windmolens moet je serieus nemen, ze 
hebben die klachten echt’.

Dames en heren statenleden en 
gedeputeerden, waarom wilt u deze 
industriële windturbines. Ze zijn 
ziekmakend en vernietigend voor mens en 
natuur. Ze verwoesten landschap en 
biodiversiteit. 
Fungeren als gehaktmolens voor 
honderdduizenden vogels in 
aanvliegroutes. Vandaag een oproep van 



natuurorganisaties aan RES Noord-
Holland: doe dit niet. 

Ik hoop echt dat u uw bestuurlijke 
verantwoordelijkheid en 
bestuurdersaansprakelijkheid kunt dragen.
Zodat het recht op leven en het recht op 
gezondheid en welzijn voor ieder mens in 
de direct omgeving beschermd blijft. 

Ik hoop echt dat u allen zelf een mens 
bent. Een mens met een hart. Een mens 
met liefde voor andere mensen, met liefde 
voor de natuur en met liefde voor het 
landschap van uw provincie. 


